
 
 

Referat fra styremøte 1.7.2014 

 

Tilstede: Karl-Sofus Engen, Thomas Myrvang, Jan Lindemark og Elisabeth Hast 

 

Sommarvik: 

 Wøien har skaffet kombinerttrenere til lørdagen, én landslagsutøver og 

én trener 

 Vi tilbyr alternativ trening til dem som ikke har rulleski, men oppfordrer 

til å ha med utstyr. 

 Rullehoppbakke søndag. 

 Elisabeth skriver invitasjon, lik den fra i fjor og sender til Thor Gjelsvik, 

Wøien, Jan, Karl Sofus og Thomas 

Sammarbeidsprosjektet: 

 Karl Sofus hadde ingen nye oppdateringer fra sammarbeidsprosjektet, 

men kom med forslag om at Tomter og Furukollen betaler 3000.- hver og 

Østfold Hoppkrets betaler 4000.- Alle var enig og Karl Sofus gir beskjed til 

Ken Roar Elverum om at Østfold er med. 

 Jan Lindemark fortalte at Midtstua hadde vært verdifull for Tomter i 

vinter pga store skader i Granskollen og trenermangel i Tomter. 

 

Neste møte blir i oktober, Karl Sofus finner dato og sender innkalling 

 

Elisabeth Hast (ref) 


